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 Mestni svet  
  
Komisija za okolje, prostor in komunalno 
infrastrukturo 
 Slovenski trg 1,  4000 Kranj  
 T: 04 2373 586    
 E: Mihaela.sustar-gruber@kranj.si     
 S: www.kranj.si 

 
Številka:     032-10/2023 
Datum:          12. 2. 2024 
 

Z A P I S N I K 
 
 
10. seje Komisije za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo, ki je potekala v ponedeljek, dne 12. 2. 2024 s 
pričetkom ob 16.30 uri, na sedežu MO Kranj, Slovenski trg 1, I. nadstropje, soba 162. 
 
Prisotni: 

 Bojan Homan, predsednik komisije 

 Tomaž Ogris, podpredsednik komisije 

 Ivica Bobolinski, član komisije 

 Jakob Klofutar, član komisije 

 Evstahij Drmota, član komisije 

 Mateja Koprivec, vodja Oddelka za pravne in kadrovske zadeve, Sektor za finance in splošne zadeve 

 Nika Rovšek, vodja Skupne službe urejanja prostora 

 Slavko Savič, vodja Oddelka za promet 

 Marko Hočevar, Urad za gospodarske dejavnosti in promet 

 Martina Prusnik, predsednica KS Britof 

 Mihaela Šuštar Gruber, tajnica komisije 
 
Predsednik komisije je ugotovil, da je komisija sklepčna in predlagal naslednji dnevni red: 
1. Potrditev zapisnika 9. seje Komisije za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo z dne 18. 12. 2024 
2. Premoženjske zadeve 
3. Odlok o naravnem spomeniku Kanjon reke Kokre – druga obravnava 
4. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o kategorizaciji občinskih cest v Mestni občini Kranj – osnutek 

– predlog za skrajšani postopek 
5. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o pravilih cestnega prometa v Mestni občini Kranj – osnutek  
6. Odlok o javno-zasebnem partnerstvu za izvedbo projekta »Sončne elektrarne na površinah in objektih 

Mestne občine Kranj« - osnutek  
7. Odlok o spremembah Odloka  o javno-zasebnem partnerstvu za izvedbo projekta pogodbenega zagotavljanja 

prihrankov rabe energije z namenom energetske sanacije javnih objektov v lasti Mestne občine Kranj – 
osnutek – predlog za skrajšani postopek 

8. Vprašanja, predlogi in pobude članov komisije 
 

 
1. Potrditev zapisnika 9. seje Komisije za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo z dne 18. 12. 2024 

SKLEP 
Potrdi se zapisnik 9. seje Komisije za okolje, prostor in komunalno infrastrukturo z dne 18. 12. 2024 
 

2. Premoženjske zadeve 
Obrazložitev je podala Mateja Koprivec. Predlaga se izbris zaznambe javnega dobra za parc. št. 310/2 k.o. 
Kranj, parc. št. 310/3 k.o. Kranj ter parc. št. 310/4 Kranj. Predlaga se izbris zaznambe javnega dobra na parc. 
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št. 1029/6 in parc. št. 1029/8 k.o. Babni vrt. Načrt razpolaganja z nepremičnim premoženjem Mestne občine 
Kranj za leto 2024 se dopolni z zemljišči parc. št. 1140/5 k.o. Babni vrt, parc. št. 143/47 k.o. Vojvodin boršt 
I., parc. št. 256/85 k.o. Rupa, 1029/6 k.o. Babni vrt, 1029/8 k.o. Babni vrt in 437/4 k.o. Spodnja Besnica. Načrt 
pridobivanja nepremičnega premoženja Mestne občine Kranj za leto 2024 se dopolni z zemljišči parc. št. št. 
72/1, 83/4, 84/1 in 1092 k.o. Primskovo, parc. št. 50 k.o. Britof in 470/1, 470/5 in 470/6 k.o. Bitnje. Po 
razpravi je bil sprejet 
SKLEP 
Komisija se je seznanila s Premoženjskimi zadevami 

 
3. Odlok o naravnem spomeniku Kanjon reke Kokre – druga obravnava 

Obrazložitev je podala Nika Rovšek. Odlok določa območje zavarovanja, varstvene cilje, upravljalca, 
vzdrževanje ter program obiska. Monitoring opravljanja varovalnih funkcij pa opravlja država. Načrt 
upravljanja se sprejme eno leto po sprejemu odloka. V letu 2025 je predviden sprejem ločenega NRP, ki bo 
konkretno vezan na Kanjon Kokre (investicije, vzdrževanje, izvajanje programa). Trenutno je v pripravi 
dokumentacija za pridobitev GD za ureditev dostopov in javnih poti v kanjonu. Razprava je potekala glede 
stanja v kanjonu. Kanjon ni dobro vzdrževan, ograje in stopnice so polomljene, klopi in koši so v slabem 
stanju. Še so vidni ostanki poplav. Občinska uprava naj preveri stanje v kanjonu. Člani komisije predlagajo, 
da se za vzdrževanje kanjona nameni več sredstev. Kanjonu je potrebno vrniti status urejenih zelenih površin 
mesta na dosegu roke. Podane so bile pripombe na koncept odloka, ki najprej vse prepoveduje, nato pa so 
določene izjeme. Prepovedi niso jasne (prepovedani so psi, kaj pa druge živali, prepovedana so kolesa, kaj 
pa druga prevozna sredstva ipd.). Moti tudi določba, da je dovoljeno taborjenje (kje se plača taksa in komu). 
Izvor zahteve je v tradicionalnih dogodkih kranjskih tabornikov, ki imajo občasno in kratkotrajno postavljene 
šotore na travniku. Dovoljene so javne prireditve, kdo je lahko organizator ni jasno. Po razpravi je bil sprejet 
SKLEP 
Komisija se je seznanila z Odlokom o naravnem spomeniku Kanjon reke Kokre – druga obravnava 

 
4. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o kategorizaciji občinskih cest v Mestni občini Kranj – osnutek 

– predlog za skrajšani postopek 
Obrazložitev je podal Slavko Savič. Namen odloka je urediti dejansko stanje in dejansko rabo cest. Odlok se 
dopolni in uskladi zaradi ureditve novih cest in novih priključkov. Po razpravi je bil sprejet 
SKLEP 
Komisija se je seznanila z Odlokom o spremembah in dopolnitvah Odloka o kategorizaciji občinskih cest v 
Mestni občini Kranj 

 
5. Odlok o spremembah in dopolnitvah Odloka o pravilih cestnega prometa v Mestni občini Kranj – osnutek  

Obrazložitev je podal Slavko Savič. Prvotni odlok je bil sprejet leta 2019, sprememba in dopolnitev pa v letu 
2022. Pri izvajanju odloka so se pokazale določene tehnične in slovnične napake ter pravne vrzeli, hkrati pa 
se je v tem času spremenil tudi zakon o pravilih o cestnega prometa. Spremembe odloka so podlaga za e-
dovolilnice in hkrati digitalizacijo nadzora. Zakon pooblaščenim uradnim osebam dovoli nadzor s kamero. Po 
razpravi je bil sprejet 
SKLEP 
Komisija se je seznanila z Odlokom o spremembah in dopolnitvah Odloka o pravilih cestnega prometa v 
Mestni občini Kranj – osnutek  

 
6. Odlok o javno-zasebnem partnerstvu za izvedbo projekta »Sončne elektrarne na površinah in objektih 

Mestne občine Kranj« - osnutek  
Obrazložitev je podal Marko Hočevar. Država ima objavljen razpis za nepovratna sredstva za izvedbo projekta 
sončnih elektrarn. Osnovni namen izvedbe projekta in sprejema Odloka je povečanje samooskrbe z 
električno energijo za MOK in druge osebe javnega prava, katerih ustanovitelj ali soustanovitelj je Mestna 
občina Kranj. MO Kranj bo v projekt vključila 19 objektov (šole, vrtci, bazen, gasilci, zdravstveni dom…), Po 
razpravi je bil sprejet 
SKLEP 
Komisija se je seznanila z Odlokom o javno-zasebnem partnerstvu za izvedbo projekta »Sončne elektrarne 
na površinah in objektih Mestne občine Kranj« - osnutek  
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7. Odlok o spremembah Odloka  o javno-zasebnem partnerstvu za izvedbo projekta pogodbenega 
zagotavljanja prihrankov rabe energije z namenom energetske sanacije javnih objektov v lasti Mestne 
občine Kranj – osnutek – predlog za skrajšani postopek 
Obrazložitev je podal Marko Hočevar. Odlok o javno-zasebnem partnerstvu za izvedbo projekta 
pogodbenega zagotavljanja prihrankov rabe energije z namenom energetske sanacije javnih objektov v lasti 
Mestne Občine Kranj je bil sprejet 1. 6. 2017 in vsebuje odločitev o ugotovitvi javnega interesa za sklenitev 
javno-zasebnega partnerstva in izvedbo projekta pogodbenega zagotavljanja prihrankov rabe energije z 
namenom energetske sanacije javnih objektov, s čemer se zagotavlja večjo energetsko učinkovitost javnih 
objektov v lasti Mestne občine Kranj, ki bodo predmet sanacije. Zaradi razširitve obsega objektov, ki so 
predmet navedenega projekta je potrebno sprejeti dopolnitev obstoječega Odloka z namenom energetske 
sanacije javnih objektov v lasti Mestne Občine Kranj. Po razpravi je bil sprejet 
SKLEP 
Komisija se je seznanila z Odlokom o spremembah Odloka  o javno-zasebnem partnerstvu za izvedbo 
projekta pogodbenega zagotavljanja prihrankov rabe energije z namenom energetske sanacije javnih 
objektov v lasti Mestne občine Kranj – osnutek – predlog za skrajšani postopek 

 
8. Vprašanja, predlogi in pobude članov komisije 

 Bojan Homan: V stražišču so tri ulice, Nartnikova, Žeškova in Ljubljanska. V času zadnjega obilnega 
sneženja so se pojavile napake pri pluženju. Nartnikova in Žeškova ulica sta bili spluženi. Ljubljanska ulica 
pa ne, namesto nje je bila splužena zasebna pot. 

 Tomaž Ogris: Zanimalo ga je, zakaj pločniki v času zadnjega sneženja niso bili spluženi. Najprej se spluži 
ceste in nato pločnike.  

 Evstahij Drmota: Opozoril je na problematičen podvoz proti Besnici. Trenutno je podvoz zaradi zaprtega 
savskega mostu zelo obremenjen z osebnimi vozili, avtobusi in tovornimi vozili. Opaziti je, da se nadvoz 
poseda. 

 Tomaž Ogris: Zanima ga ali je bila na križišču pri železniški postaji spremenjena prometna signalizacija. Iz 
smeri železniške postaje proti mestu in proti Stražišču semafor za zavijanje desno ne deluje ustrezno.  

 
 

Seja je bila zaključena ob 17.50 uri. 
 
 
Zapisala:                                                                                           
Mihaela Šuštar Gruber        
Tajnica komisije                                         BOJAN HOMAN 

               predsednik komisije 
 
 
 
 
 
Poslano: 

- članom komisije in prisotnim na komisiji 


